
Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová č. 13/2024 

Zahájení zasedání: 12. 2. 2024 v 17:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: --- 

Nepřítomni: Jiří Koloušek  

Hosté: viz příloha č. 2 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila místostarostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. 

Jednání bylo řádně svoláno a zveřejněno na obou úředních deskách od 1.2.2024 dosud.    

Přítomno je celkem 14 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena 

připomínka a je uložen na úřadu městyse.  Usnesení bylo zveřejněno na webových stránkách městyse. 

Materiály, které jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na jejich                  

e-mailové adresy.         

 

 Program 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 

4. Písemná rezignace starosty městyse Bobrová 

5. Odměňování zastupitelů – novela  

6. Strouha u Chalupových 

7. Schválení dodavatele prací (střecha č. p. 150 a Sklad a dílna) 

8. Dořešení pozemků Svatoň 

9. Záměr č. 1/2024 

10. Záměr č. 2/2024 

11. Kastrace koček 

12. Informace o odpadech (Nákup BIO popelnic) 

13. Chodník u kostela na DB 

14. Chodník u kostela na HB 

15. Diskuse  

16. Závěr 

 
 

 



2. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a komise návrhové 

Návrhy:  

 

- Mgr. Limlová Radka – zapisovatel 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Radku Limlovou jako zapisovatele 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

- Mgr. Jaroslav Strnad – ověřovatel zápisu   

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Jaroslava Strnada jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1 

(V. Kašpárek) 

-  Ladislav Kašpárek – ověřovatel zápisu      

Unesení: ZM schvaluje Ladislava Kašpárka jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1 

(V. Kašpárek)  

-  Jana Dostálová – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Janu Dostálovou do komise návrhové  

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

- Ing. Pavel Žilka – komise návrhová      

Usnesení: ZM schvaluje Ing. Pavla Žilku do komise návrhové 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

 

3. Schválení programu: Paní místostarostka se dotázala, zda má někdo nějaký bod k doplnění.  

Návrh na doplnění programu:  

- Fotovoltaika na ČOV a vodárnu 

- Podání žádosti o dotaci na revitalizaci rybníka Rosince 

- Volba starosty – sloučit s bodem č. 4 

Usnesení: ZM schvaluje program jednání včetně doplněných bodů 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (J. Straková) 

 

4. Informace o písemné rezignaci starosty  

Dne 29.1.2024 p. Jiří Koloušek podal písemnou rezignaci na funkci starosty ze zdravotních důvodů. 

Zatím funkci statutární místostarostky vykonává Mgr. Radka Limlová, funkce je neuvolněná. Vzhledem 

k náročnosti a množství práce toto není dlouhodobě udržitelné. Krajský úřad kraje Vysočina, odbor 



kontroly, provede dne 6. 3. 2024 přezkum hospodaření za celý rok 2023, tak by i předání novému 

starostovi mohlo proběhnout i s výrokem auditu.   

Usnesení: ZM bere rezignaci starosty Jiřího Kolouška na vědomí 

Otázka volby nového starosty se otevřela na pracovním zasedání, ale nedošlo k žádnému závěru. Volba 

starosty bude jedním z bodů zastupitelstva, a to také z důvodu, že je to potřeba legislativně dořešit.  

Návrh: Volba starosty městyse Bobrová – způsob hlasování, volba starosty proběhne veřejně 

Usnesení: ZM schvaluje o volbě starosty hlasovat veřejně 

Hlasování: PRO 11 PROTI 0 ZRDŽEL SE 3 (J. Dostálová, J. Smažil, J. Šindler) 

Návrh: Volba starosty – kandidáti 

- Smažilová Zdeňka (Navrhla Mgr. Radka Limlová) 

Usnesení: ZM neschvaluje Zdeňku Smažilovou jako starostku městyse Bobrová  

Hlasování: PRO 7 PROTI 0 ZRDŽEL SE 7 (J. Straková, J. Šindler, J. Smažil, R. Starý, J. 

Dostálová, V. Kašpárek, M. Srnský) 

- Jiří Šindler (Navrhnul Mgr. Jaroslav Strnad) – Poděkoval za důvěru a odmítl hlasování 

- Mgr. Jaroslav Strnad (Navrhnul Vladimír Kašpárek) - Poděkoval za důvěru a odmítl hlasování 

- Jana Dostálová (Navrhnul Leoš Mikišek) - Poděkovala za důvěru a odmítla hlasování 

Paní Straková navrhuje odsunout tento bod na příští zasedání ZM 

Návrh: Odsunout tento bod na příští zasedání ZM 

Usnesení: ZM schvaluje odsunutí bodu o volbě nového starosty na příští zasedání zastupitelstva městyse 

Hlasování: PRO 12 PROTI 0 ZRDŽEL SE 2 (Z. Smažilová, J. Smažil) 

5. Informace – novela zákona 128/2000 Sb., odměňování zastupitelů od 1.1.2024 

 
Viz metodika MV platná od 1.1.2024. Odměny by měly být stanoveny v celých korunách a numericky, 

ne 25 % jak zní usnesení naše. Navrhujeme vzít novelu pouze na vědomí a po volbách starosty 

upřesnit výši odměn. 

  

Návrh: Vzít novelu zákona na vědomí a projednat tento bod na příštím zasedání ZM  

Usnesení: ZM bere bod č. 5 novelu zákona na vědomí a schvaluje odsunutí bodu o odměňování 

zastupitelů k projednání na příštím zasedání zastupitelstva městyse Bobrová 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

 
 



6. Odvodnění – strouha u Chalupových čp. 99  

Záležitost se řeší dlouhodobě, cca 4 roky, kdy vlivem přívalového deště došlo k destrukci strouhy. 

Proběhlo několik jednání s KSÚSV, krajem a obcí a vzniknul návrh projektu odvodnění, který prošel 

několika úpravami. Několikráte byla akce také řešena na zasedání zastupitelstva i minulý týden na 

pracovním setkání. 

Hlavní změny a popis navrženého řešení: 

1. PD je rozdělena na 2 hlavní stavební objekty, a to SO 101 - Odvedení povrchových vod a na SO 

102 – Odvodnění komunikace. Tento SO 102 je ještě vnitřně rozdělen (?) na část, která by byla 

investicí (oprava stávajícího příkopu před RD) a na část, která by se dala zahrnout (pokud by to 

bylo potřeba) do údržbových prací a investic (potom bychom ji nerozpočtovali a v PD bychom jen 

uvedli, že to bude provedeno). Týká se to pročištění stávajícího příkopu na levé straně komunikace 

č. II/360 od navrhované úpravy příkopu až po rozvodí v délce cca 620 m. Tento úsek zahrnuje i 

nutné výměny 2 propustků profilech na DN 500 a DN 400, oba za profil DN 600 – zvažte si prosím 

interně, zda toto třeba samostatně rozpočtovat a jak tuto část vést. Propustky jsou ale „slabým“ 

článkem na odvádění dešťových vod z hlediska kapacity – vody by zde zcela jistě vybřežily. 

2. SO 101 – Odvedení povrchových vod ………… investorem by byla Obec Bobrová. 

3. SO 102 – Odvodnění komunikace ………….…… investorem by byla KSUSV. 

        Opevnění koryta příkopu (SO 101) kamenivem je nutné, a to s ohledem na předpokládané možné 

průtoky a na rychlosti proudění vody – aby nedošlo k vymílání břehů tohoto koryta. Také skluz na 

konci úpravy je nutný, a to ze 2 důvodů – sklon a relativně ostré zahnutí proudu vody. 

Na pracovním setkání byl konzultován brod v cestě, návrhy udělat místo brodu propustek, kde by byla 

položeny dvě roury o průměru 60 cm. Projektant rozhodně nedoporučuje, projekt podléhá 

hydrogeologickým výpočtům a dvě roury 60 cm rozhodně nenahradí 1 rouru o průměru 80 cm a 

případě, že by se umisťovala tato roura, se dostáváme cca 1,5 m nad terén. 

Projektant ještě konzultuje s panem Drdlou zábor pozemků. Pan Drdla by byl rád, aby koeficient výměny 

byl 1:1 a ne původně navrhovaný 1:0,69. Dále dle projektu směňuje rovnou plochu za mez (břeh kanálu). 

Dále jeho pozemek bude pod úrovní břehu budoucího příkopu a je obava, že při deštích by mohla 

vzniknout vodní laguna, která nebude nikam odtékat. Připomínky pana Drdly by se měly vzít v úvahu, 

protože s panem Drdlou bude směňovat obec a ne investor. Po vyjasnění záboru pozemků bude zveřejněný 

nový záměr uzavření smlouvy o smlouvě budoucí směnné a smlouvy zakládající právo stavby (budeme 

předpokládat směna 1:1). Vzhledem k časové tísni je potřeba vydat stanovisko městyse a zplnomocnit 

kancelář PK Švestka (Projektant stavby) k vyřízení formalit. Celý projekt včetně stavebního povolení a 

výběrového řízení je v řešení investora, tj. Kraj Vysočina + KSÚSV (Domluveno na pracovním   

Na pracovním setkání padl dotaz n rozpočet stavby, který projektant dodá až po vyřízení všech 

připomínek. Všichni zastupitelé obdrželi projektovou dokumentaci. 

Návrh: Městys Bobrová zplnomocňuje kancelář PK Švestka k vyřízení formalit ohledně stavby   

A současně schvaluje provedení stavby dle předložené projektové dokumentace s dodělanými formalitami. 



Usnesení: ZM schvaluje zplnomocnění kanceláře PK Švestka k vyřízení formalit a současně schvaluje 

realizaci stavby dle předložené projektové dokumentace včetně dodělaných formalit 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

7. Dodavatel prací střecha č. p. 150  

V souladu se zákonem o zadávání veřejných zakázek bylo osloveno celkem 7 regionálních firem, 

výzva byla zaslána 26. 1. 2024. Doručena byla pouze jedna nabídka od firmy GMJ spol. s. r. o. Cena 

díla je 784 403,73 Kč bez DPH, cena s DPH 949 128,51 Kč. Ocenění dle Ing. Malého dle ÚRS, cena 

bez DPH 1 027 295, 48 Kč a cena s DPH 1 243 027,00 Kč. Schválení výsledků výběrového řízení a 

schválení uzavření smlouvy o dílo, která byla součástí výběrového řízení bude tento týden na zasedání 

rady městyse, poté bude oznámen výsledek výběru dodavatele. Pan Starý poslal nezávislou nabídku, 

ale nechtěl se výběrového řízení účastnit z kapacitních důvodů, ale navrhuje, že by si realizaci projektu 

vzal na starost jako stavební dozor. 

Návrh: Vzít tuto informaci na vědomí 

Usnesení: ZM bere bod č. 7 o dodavateli prací na projekt střecha č. p. 150 na vědomí 

 

8. Dodavatel prací Dílna a sklad techniky 

V souladu se zákonem o zadávání veřejných zakázek byly osloveny celkem 4 regionální firmy, výzva 

byla zaslána 25. 1. 2024. Doručeny byly čtyři nabídky a to od: 

- Firmy Stylstav s. r. o. Cena díla je 4 202 100, 00 Kč bez DPH, cena s DPH 5 084 541 Kč.  

- Firmy ATIKA – LYSÝ s. r. o. Cena díla je 4 323 978, 34 Kč bez DPH. 

- Firmy LS MONT s. r. o. Cena díla je 4 528 473, 08 Kč bez DPH. 

- Firmy SPH stavby s. r. o. Cena díla je 4 458 538, 61 Kč bez DPH. 

Ocenění dle Ing. Malého dle ÚRS, cena bez DPH 4 395 878, 75 Kč a cena s DPH 5 319 014, 00 Kč. 

Schválení výsledků výběrového řízení a schválení uzavření smlouvy o dílo, která byla součástí 

výběrového řízení bude tento týden na zasedání rady městyse, poté bude oznámen výsledek výběru 

dodavatele. Stavební dozor bude nutné zajistit pravděpodobně oslovením firem. Z. Smažil navrhuje 

oslovit odborníky na pozemní stavby. 

Návrh: Vzít tuto informaci na vědomí 

Usnesení: ZM bere bod č. 8 o dodavateli prací na projekt Dílna a sklad techniky na vědomí 

 

 

9. Dořešení pozemků Svatoň 

Minulý rok byl tento bod několikrát projednáván, ale ani jednou nebyl dořešen. Na základě nějakých 

dohod byl vytvořen geometrický plán Ing. Uchytilem, kde se parcela č. 132 k. ú. DB rozdělila na p. č. 

132/4 o výměře 286 m2 a p. č. 132/3 o výměře 913 m2. P. č. 132/3 má být směněna s panem Svatoněm 

za p. č. 2062/3 o výměře 182 m2 a p. č. 2832/3 o výměře 299 m2 (Celkem 481 m2). GP byl již 



odsouhlasen Katastrálním úřadem pro Vysočinu. Na pracovním setkání podal Ing. Smažil návrh 

ukončení cesty posunout o cca 10 m vlevo.  

Na pracovním jednání bylo také projednáno úplné dořešení cesty vedoucí k Radešínu, která nyní vede 

po parc. č. 700 (cca 570 m) ve vlastnictví pana Svatoně. S p. Svatoněm bylo předjednáno, že by část 

cesty o výměře cca 310 m2, která vede po jeho pozemku, směnil za parc. č. 705, kde je dle starých 

map cesta ve svahu.  

Bylo by dobré provést celou směnu jako celek s jednou smlouvou a jedním vkladem do katastru. 

 

Návrh: Po jednání s panem Svatoněm odložit tento bod na další zasedání ZM pro vyjasnění 

skutečností, které se na dnešním jednání objevily. Odsunout tento bod na příští zasedání zastupitelstva 

městyse. 

Usnesení: ZM bere bod č. 9 na vědomí a zůstává předmětem příštího jednání 

 

10. Záměr č. 1/2024 
Pan Štěpnička podal žádost o pronájem části parcely č. 616 k.ú. DB o výměře asi 61 m2. Pozemek by 

měl sloužit jako parkovací plocha pro dva osobní automobily. Nájemné by bylo sjednáno na dobu 

neurčitou s výpovědní lhůtou 2 měsíce. Výše nájemného se vypočítá dle platného ceníku na rok 2024–

5 Kč/m2/kalendářní rok. Nájemné tedy činí 305 Kč. Na minulém zasedání ZM bylo odsouhlaseno 

vyvěšení záměru. Občané se k němu mohli písemně vyjádřit do 31. 01. 2024 do 17:00 a nebyla k němu 

vznesena žádná písemná připomínka či námitka. Záměr byl zveřejněn na obou úředních deskách od 8. 

1. 2024 dosud. 

+ Dát do smlouvy dojednání kvůli opravě cesty Luční potok 

 

Návrh: Schválit záměr č. 1/2024, pronájem části pozemku parc. č. 616, k.ú. DB o výměře asi 61 m2 

na dobu neurčitou panu Štěpničkovi. 

Usnesení: ZM schvaluje záměr č. 1/2024, pronájem části pozemku parc. č. 616, k. ú. DB o výměře 

asi 61 m2 na dobu neurčitou panu Štěpničkovi za 305 Kč/kalendářní rok 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

 
11. Záměr č. 2/2024 

Paní Polnická si podala žádost o pronájem nebytových prostor za účelem jejich využití jako 

kosmetický salon. Jedná se o nebytový prostor (nevyužitá ordinace na zdravotním středisku) 

v nemovitosti č. p. 309 Bobrová, parc. č. 172 k.ú. DB o výměře 17,75 m2. Nájemné by bylo sjednáno 

na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 2 měsíce. Výše nájemného činí tedy 17,75 m2 * 60 kč = 

1065Kč/měsíc + energie a vodné. Na minulém zasedání rady městyse bylo odsouhlaseno vyvěšení 

záměru. Občané se k němu mohli písemně vyjádřit do 12. 02. 2024 do 12:00 a nebyla k němu 



vznesena žádná písemná připomínka či námitka. Záměr byl zveřejněn na obou úředních deskách od 27. 

1. 2024 dosud. 

Návrh: Schválit záměr č. 2/2024, pronájem nebytového prostoru v nemovitosti č. p. 309, parc. č. 174 

k.ú. DB na dobu neurčitou paní Polnické za 1065 Kč/měsíc + energie a vodné. 

Usnesení: ZM schvaluje záměr č. 2/2024, pronájem nebytového prostoru v nemovitosti č. p. 309, 

parc. č. 174 k.ú. DB na dobu neurčitou paní Polnické za 1065 Kč/měsíc + energie a vodné. 

 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

12. Kastrace toulavých koček 

Kastrace toulavých koček v katastru městyse KasProCats, z.s. V obci žijí asi 3 toulavé kočky a byli 

jsme osloveni nabídkou zapojení do programu jejich kastrace. Materiály byly poslány všem 

zastupitelům.  

Návrh: Oslovit paní Marii Dobrovolnou z NMnM o poskytnutí informací o kastraci toulavých koček a 

vložit info do zpravodaje 

Usnesení: ZM bere bod č. 12 na vědomí  

 

13. Informace o odpadech 

Na pracovním jednání i na minulých zastupitelstvech se zaobíráme snížením produkce komunálního 

odpadu v obci. Ve středu proběhne schůzka s paní Zeroníkovou z AVE CZ na téma vyhotovení studie 

odpadového hospodářství. Jednou z možností je i nákup hnědých popelnic na bioodpad z domácností. 

Kraj Vysočina vyhlásil výzvu, žádosti se mohou podávat od 11. 03. 2024 od 8:00. Dotace je 50 %. 

Maximálně je možné žádat tedy o 200 000 Kč. Další dotazy, které byly dohodnuté na pracovním 

jednání se proberou s paní Zeroníkovou ve středu. 

Vytvořit letáčky „informace + žádost o popelnici, vytvořit anketu na fb – průzkum o zájem o 

popelnice. Oslovit AVE na propočítání likvidace komunálního i bioodpadu, aby to pro městys nebylo 

nevýhodné. 

Návrh: Podat žádost o dotaci na Kraj Vysočina na nákup popelnic na bioodpad. 

Usnesení: ZM schvaluje podání žádosti o dotaci na nákup popelnic na bioodpad na Kraj Vysočina 

Hlasování: PRO 12 PROTI 0  ZRDŽEL SE 2 (J. Straková, V. Kašpárek) 

 

14. Chodník na DB 

Ing. Pohanka zaslal návrh studie chodníku u kostela na DB. Na pracovním jednání bylo dohodnuto 

vstoupit do jednání s panem Řezníčkem a panem Hořínkem (benzinka) o případné směně pozemků. A 

vedení chodníku podél silnice II/360 (již od mostu). Pokud by pan Řezníček případně SUS 

nesouhlasili s podejem či směnou pozemků byla by varianta dohodnou s vlastníkem pouze vydláždění 

plochy jako chodníku, vše by bylo nutné smluvně ošetřit. 



Návrh: Vstoupit do jednání s p Řezníčkem, Hořínkem a KSÚSV ohledně vedení chodníku a dle 

výsledků informovat Ing. Pohanku. 

Usnesení: ZM schvaluje vstoupení do jednání s p Řezníčkem, p Hořínkem a KSÚSV o možných 

návrzích řešení vedení chodníku a o výsledcích jednání informovat Ing. Pohanku 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

15. Chodník na HB 

Dobrý den, 

po čase se na Vás obrací s žádostí o informaci, v jakém stavu je realizace zadláždění před kostelem sv. 

Petra a Pavla na Horní Bobrové a u fary. Již v roce 2022 bylo dohodnuto, že městys Bobrová toto 

zrealizuje v roce 2023, proběhla schůzka 21.6.2022 na místě s dotčenými orgány památkové péče a 

bylo odsouhlaseno, jakým způsobem je možné realizovat. Proběhla schůzka s firmou Františka 

Šandery z Nové Vsi u Nového Města na Moravě (specializovaná stavební firma zabývající se 

dlážděním) ohledně zadláždění a také s panem Lukášem Fendrychem ze Zvole, který by mohl provést 

opravu poškozených vstupních schodů do kostela. V zastupitelstvu obce Dlouhé jsme se zabývali v 

roce 2022 žádostí, zda by naše obec byla ochotna přispět, když patříme do farnosti a zastupitelé 

souhlasili, že jsou ochotni přispět. Stále se nic neděje a chybí nám informace. Dle dohody měla být 

akce realizovaná v roce 2023, ale nestalo se tomu tak. Od loňského roku začala ve farnosti pracovat 

pastrorační rada, která se schází pravidelně cca po 2 měsících a která má snahu, aby se tato akce 

realizovala a dokončila. 

 

S žádostí se na Vás obracím jako dřívější iniciátor této akce, se kterou začal již minulý pan starosta, 

Pavel Tulis. V pastorační radě pracuje můj manžel a zastupitel Josef Tulis. Jsme ochotni se aktivně 

podílet na realizaci této akce, ale protože pozemek před a kolem kostela je ve vlastnictví městyse 

Bobrová, musí tuto aktivitu realizovat městys. Jsme ochotni přijít i na jednání zastupitelstva, rady, ale 

máme za to, že akce již byla v minulosti odsouhlasena a mělo by dojít k její realizaci v co nejbližší 

době. Situaci určitě znáte, kdy je to před kostelem rozblácené a nedůstojné, takové památky. 

Záležitost byla projednána na pracovním jednání  

 

Návrh: Realizovat chodníky u kostela a fary dle dřívější dohody za finanční spoluúčasti všech obcí 

farnosti 

Usnesení: ZM schvaluje realizaci chodníků u kostela na HB dle dřívějších dohod 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

 

 



16. Fotovoltaika na ČOV a úpravnu vody u Podolí 

Minulý týden proběhla nezávislá konzultace s p Zeleným ohledně realizace fotovoltaiky na ČOV a 

úpravně vody Podolí. Na ČOV střecha je orientovaná na JJV a přístřešek na JJZ. Na střechu by bylo 

možné umístit 20 kW, baterie 14, 2 kW, případně 17 kW, rozdíl by byl cca 100 000 Kč. Celkem cena 

cca 700 000 Kč + DPH.  Návratnost cca 4 roky podle baterie.  

Úpravna vody – elektrárna 10 kW s baterií, cena cca 450 000 Kč + DPH. 

Žádosti se budou podávat od června tohoto roku, z důvodu vyřízení potřebných podkladů by bylo 

dobré začít neprodleně jednat. Posílení sítě na případný prodej elektriky proběhne v Bobrové do 2 let, 

sdílení energie bude možné asi od 06/2024 

Návrh: Podat žádost na realizaci pořízení fotovoltaické elektrárny na ČOV a úpravnu vody v Podolí 

Usnesení: ZM schvaluje podání žádosti na realizaci pořízení fotovoltaické elektrárny na ČOV a 

úpravnu vody v Podolí 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

17. Podání žádosti o dotaci na revitalizaci rybníka Rosince 

Je připravena kompletní projektová dokumentace včetně stavebního povolení nakládání s vodami, 

s Bobrovskou a.s. a AGROINVESTem je dohodnuto i uložení vytěženého bahna na pozemky nad 

rybník Rosinec. Dotace jsou pravděpodobně z OPŽP poslední, další dotace budou zaměřeny na zelené 

úspory. Projekt revitalizace rybníka byl finančně podpořen Krajem Vysočina.  

Návrh: Podat žádost o dotaci na obnovu rybníka Rosinec prostřednictvím paní Lopaurové 

Usnesení: ZM schvaluje podání žádosti o dotaci na obnovu rybníka Rosinec prostřednictvím paní 

Lopaurové 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0  ZRDŽEL SE 0 

 

Diskuze 

  Pověření paní Strakové o nezávislou konzultaci o komunikaci ohledně dětského MUDr. + podání 

žádosti do lékařských novin 

 V. Kašpárek – retardér na cestě k Bažantnici – nabídnul se, že retardér bagrem utrhne 

 SILPRA 

- Úprava cesty k Bažantnici 

- Odtržení retarderu 

- Připevnění značky pozor retarder 

- Při jednom nájezdu strojů spojit akci retarder s akcí cesta ke hřišti 

- Orientační cenová nabídka 

 Z. Smažil popsat proces výstavby cesty k Bažantnici, aby se dala udělat cenová nabídka 

 Potácelka 

- Projet kanály 



- Chodník 

- Komunikace 

- Jednání s Pohankou – nevíme, co domluvil pan Koloušek 

 Upozornit dopisem Vykydalovi (u ZŠ) ohledně toulavého psa 

 

  Komise návrhová:  Ing. Pavel Žilka  

 

                                    Jana Dostálová    

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Jaroslav Strnad 

 

    Ladislav Kašpárek 

 

  Bobrová dne 19. 02. 2024 

  Zapsala: Mgr. Radka Limlová 



Příloha č. 1 – Přítomní zastupitelé 

 



Příloha č. 2 – Přítomní hosté 

 

 


